
Ik wil dat de overheid blijft van onze pluimveerechten af blijft
Deze zijn al jaren lang in ons bezit. Ze zijn ons toegekend en door ons gekocht om te voldoen 
aan de Nederlandse wetgeving. Ons biologische pluimveebedrijf voldoet hiermee aan de 
mestwetgeving/pluimveerechten.
De hele Nederlandse pluimveesector heeft in gezamenlijkheid sinds 2008 hard gewerkt om de 
pluimveemest buiten de landbouw te krijgen, ontlasting van de bodem. En ook wij hebben met 
ons toenmalige scharrelbedrijf middels deelname aan DEP (BMC Moerdijk) fors bijgedragen aan 
de oplossing van het mestprobleem in de pluimveesector. Wij hebben jarenlang meer betaald 
dan de geldende marktprijs om te werken aan een duurzame oplossing . De pluimveesector heeft 
haar bijdrage meer dan genoeg geleverd. Er was ons beloofd dat in  2015 de pluimveerechten 
afgeschaft  zouden worden ,maar ten behoeve van de degrogatie zijn wij als pruilmveesector 
daar ook toen al voor geofferd door de politiek. Dit kan en MAG NIET nogmaals gebeuren!!!
Via deze internetconsultatie, hierbij onze mening, blijf van onze PLUIMVEERECHTEN af!!
Met vriendelijk groet,
René en Rian Jannink biologisch 
pluimveebedrijf mts Jannink-Schabbink Lodieklanden 2 7626 NA Hertme (Ov)


